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P R O T O K Ó Ł  Nr II/10 

 

 

z obrad drugiej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VI kadencji, która odbyła się w dniu 13 grudnia  

2010 r. w sali sesyjnej w Ratuszu. Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej 

p. Bolesław Zemła. Sesja rozpoczęła się o godz.15
00

,  a zakończyła o godz. 18
00

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności za okres od dnia 20 października 2010 

roku do dnia 13 grudnia 2010 roku. 

4. Ślubowanie Burmistrza Miasta. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 1 w Cieszynie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 3 w Cieszynie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 4 w Cieszynie. 

9. Ślubowanie radnych. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. powołania Komisji Rewizyjnej, 

10.2. powołania komisji Rady Miejskiej, 

10.3. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia   umowy 

dzierżawy, 

10.4. zmiany budżetu Miasta na rok 2010, 

10.5. określenia na rok 2011 wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

10.6. określenia na rok 2011 stawek podatku od środków transportowych, 

10.7. wynagrodzenia Burmistrza Miasta. 

11. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

12. Oświadczenia i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji 

 

 

x x x 

 

 

Przebieg obrad 

 

Ad 1. 

 

Drugą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan 

Bolesław Zemła. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 21 

radnych. 
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Ad 2. 

 

Bolesław Zemła – zapytał o ewentualne uwagi do porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Tadeusz Styrnalski – zaproponował uczczenie minutą ciszy, przypadającą w dniu sesji, 29 

rocznicę wprowadzenia stanu wojennego w Polsce. 

 

Rada minutą ciszy uczciła ofiary stanu wojennego wprowadzonego w Polsce w dniu 13 

grudnia 1981 roku. 

 

Ad 3. 

 

Burmistrz Miasta Bogdan Ficek – złożył sprawozdanie z działalności w okresie od 20 

października do 6 grudnia 2010 roku oraz sprawozdanie z podjętych zarządzeń w dniach 8 i 

13 grudnia 2010 roku. Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu. 

Kończąc sprawowanie Urzędu zwrócił się ze słowami podziękowania za współpracę do I 

Zastępcy Burmistrza Miasta p. Włodzimierza Cybulskiego, II Zastępcy Burmistrza Miasta p. 

Jana Matuszka oraz p. Alicji Dąbrowskiej Skarbnika Miasta i p. Ryszarda Mazura Sekretarza 

Miasta. 

 

Ad 4. 

 

Bolesław Zemła – zaprosił Pana Mieczysława Szczurka do złożenia ślubowania. 

Odczytał rotę ślubowania „Obejmując   Urząd  Burmistrza  Miasta, uroczyście   ślubuję , że  

dochowam   wierności   prawu, a powierzony  mi  urząd  sprawować  będę tylko  dla  dobra  

publicznego i  pomyślności  mieszkańców  miasta”. 

 

Mieczysław Szczurek – wypowiedział słowo „ślubuję”.  

Następnie wygłosił expose, w którym m.in. wyraził nadzieję na dobrą, merytoryczną 

współpracę z Radą Miejską na rzecz miasta i jego mieszkańców.  

 

Bolesław Zemła – ogłosił 15 minutową przerwę. 

 

Po przerwie 

 

Ad 5 

 

Głos zabrała Poseł na Sejm RP Pani Bożena Kotkowska, która złożyła gratulacje Panu 

Mieczysławowi Szczurkowi w związku z wyborem na Burmistrza Miasta Cieszyna. 

 

Ad 6. 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie mandatu radnego w okręgu 

wyborczym nr 1 w Cieszynie. Poinformował Radę, że wszystkie trzy osoby, które obejmą 

mandat radnego Rady Miejskiej Cieszyna tj. p. Krzysztof Kasztura, p. Piotr Sikora i p. 

Krzysztof Wantulok złożyły na jego ręce oświadczenie informując, że nie zachodzi 

przesłanka art. 190 ust. 1 pkt 3  ustawy z dnia 16 lipca 1998r. Ordynacja wyborcza do rad 

gmin, rad powiatów i sejmików województw, tj. nie utracili prawa wybieralności. 
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Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 1 w Cieszynie Rada podjęła 

jednogłośnie, 18 głosami za. 

 

Ad 7. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie mandatu radnego w okręgu 

wyborczym nr 3 w Cieszynie. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 3 w Cieszynie Rada podjęła 

jednogłośnie, 18 głosami za. 

 

Ad 8. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie mandatu radnego w okręgu 

wyborczym nr 4 w Cieszynie. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 4 w Cieszynie Rada podjęła 

jednogłośnie, 18 głosami za. 

 

Ad 9. 

 

Bolesław Zemła – zaprosił p. Krzysztofa Kaszturę, p. Piotra Sikorę i p. Krzysztofa Wantuloka 

do złożenia ślubowania. 

Odczytał rotę ślubowania „Wierny Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców”. 

 

Krzysztof Kasztura – odpowiedział, „ślubuję tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Piotr Sikora - odpowiedział, „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Krzysztof Wantulok -  odpowiedział, „ślubuję tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Ad 10. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Przypomniał, że zgodnie ze Statutem Miasta w skład komisji Rady wchodzi do 5 osób. Osoby 

kandydujące muszą wyrazić zgodę na kandydowanie. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Eugeniusza Raabe.  
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Eugeniusz Raabe – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Maria Liwczak – zgłosiła kandydaturę radnego Krzysztofa Kasztury. 

 

Krzysztof Kasztura – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Adam Swakoń – zgłosił kandydaturę radnych Krzysztofa Heroka oraz radnego Adama 

Wójtowicza. 

 

Krzysztof Herok - wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Adam Wójtowicz – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Marta Kawulok – zgłosiła kandydaturę radnego Tadeusza Styrnalskiego. 

 

Tadeusz Styrnalski – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bolesław Zemła – wobec braku dalszych głosów poddał pod głosowanie zamkniecie listy 

kandydatów. 

 

Rada jednogłośnie, 21 głosami za, zamknęła listę kandydatów na członków Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Jerzy Szweda radca prawny – przypomniał, zgodnie z § 33 ust. 4 Statutu Miasta radny głosuje 

wymieniając kandydatów na których głosuje, w liczbie nie większej niż liczba mandatów do 

obsadzenia w danym głosowaniu.  

 

Bolesław Zemła – kolejno odczytywał z listy obecności radnych prosząc o wskazanie na kogo 

oddają głos. 

1. Krzysztof Kasztura   - otrzymał 20 głosów. 

2. Krzysztof Herok   - otrzymał 20 głosów. 

3. Eugeniusz Raabe   - otrzymał 20 głosów. 

4. Tadeusz Styrnalski   - otrzymał 20 głosów. 

5. Adam Wójtowicz   - otrzymał 20 głosów. 

 

Bolesław Zemła – stwierdził, iż tym samym uchwała w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej została przez Radę podjęta. 

 

Ad 10.2. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania komisji Rady Miejskiej. 

Przypomniał, że w tym przypadku procedura wyboru jest analogiczna jak przy Komisji 

Rewizyjnej. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Rozwoju, Gospodarki i Finansów. 

 

Maria Liwczak – zgłosiła kandydaturę radnego Krzysztofa Kasztury. 

 

Krzysztof Kasztura – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Władysław Macura – zgłosił kandydaturę radnego Olgierda Lizonia. 
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Olgierd Lizoń – nie wyraził zgody na kandydowanie. Zgłosił kandydaturę radnej Haliny 

Bocheńskiej. 

 

Halina Bocheńska – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Władysława Macury. 

 

Władysław Macura – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Adam Swakoń – zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Heroka. 

 

Krzysztof Herok – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Kasztura – zgłosił kandydatury radnych Marii Liwczak oraz Piotra Sikory. 

 

Maria Liwczak – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Piotr Sikora – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bolesław Zemła – wobec braku dalszych głosów poddał pod głosowanie zamknięcie listy 

kandydatów. 

 

Rada jednogłośnie, 21 głosami za, zamknęła listę kandydatów na członków Komisji Rozwoju, 

Gospodarki i Finansów. 

 

Bolesław Zemła – kolejno odczytywał z listy obecności radnych prosząc o wskazanie na kogo 

oddają głos. 

1. Maria Liwczak   - otrzymała 16 głosów. 

2. Krzysztof Herok   - otrzymał 17 głosów. 

3. Halina Bocheńska   - otrzymała 16 głosów. 

4. Krzysztof Kasztura   - otrzymał 18 głosów. 

5. Piotr Sikora    - otrzymał 14 głosów. 

6. Władysław Macura   - otrzymał 9 głosów. 

 

Bolesław Zemła – stwierdził, że tym samym Rada w skład Komisji Rozwoju, Gospodarki i 

Finansów powołała radnych: Krzysztofa Kaszturę, Krzysztofa Heroka, Marię Liwczak, 

Halinę Bocheńską oraz Piotra Sikorę. 

 

Bolesław Zemła - poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Gospodarki Komunalnej  i 

Ochrony Środowiska. 

 

Władysław Macura – zgłosił kandydaturę radnej Janiny Cichomskiej. 

 

Janina Cichomska – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Kasztura – zgłosił kandydatury radnych Piotra Tomicy oraz Krzysztofa Wantuloka. 

 

Piotr Tomica – wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Krzysztof Wantulok – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Adam Wójtowicz – zgłosił kandydatury radnych Kazimierza Kabiesza oraz Adama Swakonia. 

 

Kazimierz Kabiesz – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Adam Swakoń – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bolesław Zemła – wobec braku dalszych głosów poddał pod głosowanie zamkniecie listy 

kandydatów. 

 

Rada jednogłośnie, 21 głosami za, zamknęła listę kandydatów na członków Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

 

Bolesław Zemła – kolejno odczytywał z listy obecności radnych prosząc o wskazanie na kogo 

oddają głos. 

1. Kazimierz Kabiesz   - otrzymał 19 głosów. 

2. Piotr Tomica    - otrzymał 20 głosów. 

3. Janina Cichomska   - otrzymała 19 głosów. 

4. Adam Swakoń   - otrzymał 19 głosów. 

5. Krzysztof Wantulok   - otrzymał 20 głosów. 

 

Bolesław Zemła – stwierdził, że tym samym Rada w skład Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Rada powołała radnych: Kazimierza Kabiesza, Piotra Tomicę, Janinę 

Cichomską, Adama Swakonia i Krzysztofa Wantuloka. 

 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydatury radnych Eugeniusza Raabe, Andrzeja Łukasiaka 

oraz Haliny Bocheńskiej. 

 

Eugeniusz Raabe - wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Andrzej Łukasiak – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Halina Bocheńska – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Kasztura – zgłosił kandydatury radnych Marii Liwczak oraz Władysława Macury. 

 

Maria Liwczak - wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Władysław Macura – nie wyraził zgody na kandydowanie. 

 

Adam Swakoń – zgłosił kandydaturę radnego Kazimierza Kabiesza. 

 

Kazimierz Kabiesz – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bolesław Zemła – wobec braku dalszych głosów poddał pod głosowanie zamkniecie listy 

kandydatów. 
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Rada jednogłośnie, 21 głosami za, zamknęła listę kandydatów na członków Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

 

Bolesław Zemła – kolejno odczytywał z listy obecności radnych prosząc o wskazanie na kogo 

oddają głos. 

1. Eugeniusz Raabe   - otrzymał 20 głosów. 

2. Halina Bocheńska   - otrzymała 20 głosów. 

3. Kazimierz Kabiesz   - otrzymał 20 głosów. 

4. Maria Liwczak   - otrzymała 20 głosów. 

5. Andrzej Łukasiak   - otrzymał 20 głosów. 

 

Bolesław Zemła – stwierdził, że tym samym w skład Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

weszli radni: Eugeniusz Raabe, Halina Bocheńska, Kazimierz Kabiesz, Maria Liwczak i 

Andrzej Łukasiak. 

 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Urbanistyki, Architektury i Ochrony 

Zabytków. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydatury radnych Władysława Macury i Alicji Wlach. 

 

Władysław Macura – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Alicja Wlach – wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Adam Swakoń – zgłosił kandydaturę Adama Wójtowicza. 

 

Adam Wójtowicz – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Marta Kawulok – zgłosiła kandydaturę radnych Tadeusza Styrnalskiego oraz Piotra Tomicy. 

 

Tadeusz Styrnalski – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Piotr Tomica – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bolesław Zemła – wobec braku dalszych głosów poddał pod głosowanie zamkniecie listy 

kandydatów. 

 

Rada jednogłośnie, 21 głosami, za zamknęła listę kandydatów na członków Komisji 

Urbanistyki, Architektury i Ochrony Zabytków. 

 

Bolesław Zemła – kolejno odczytywał z listy obecności radnych prosząc o wskazanie na kogo 

oddają głos. 

1. Adam Wójtowicz   - otrzymał 20 głosów. 

2. Alicja Wlach    - otrzymała 20 głosów. 

3. Władysław Macura   - otrzymał 20 głosów. 

4. Tadeusz Styrnalski   - otrzymał 20 głosów. 

5. Piotr Tomica    - otrzymał 20 głosów. 
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Bolesław Zemła – stwierdził, że tym samym w skład Komisji Urbanistyki, Architektury i 

Ochrony Zabytków weszli radni: Adam Wójtowicz, Alicja Wlach, Władysław Macura, 

Tadeusz Styrnalski i Piotr Tomica. 

 

Następnie ogłosił 30-minutową przerwę dla ukonstytuowania się komisji. 

 

Po przerwie. 

 

Bolesław Zemła – poprosił o informację dot. objęcia funkcji przewodniczących i zastępców 

przewodniczących w komisjach. 

 

Komisja Rewizyjna - Przewodniczącym został wybrany radny Krzysztof Kasztura, a Z-cą 

Przewodniczącego radny Krzysztof Herok. 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - Przewodniczącym został wybrany 

radny Kazimierz Kabiesz, a Z-cą Przewodniczącego radny Piotr Tomica. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu - Przewodniczącym został wybrany radny Eugeniusz 

Raabe a Z-cą Przewodniczącego radna Halina Bocheńska. 

 

Komisja Urbanistyki, Architektury i Ochrony Zabytków - Przewodniczącym został wybrany 

radny Adam Wójtowicz, a Z-cą Przewodniczącego radna Alicja Wlach. 

 

Komisja Rozwoju, Gospodarki i Finansów - Przewodniczącą została wybrana radna Maria 

Liwczak, a Z-cą Przewodniczącego radny Krzysztof Herok. 

 

Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej i Patologii Społecznej - Przewodniczącą została 

wybrana radna Janina Cichomska, a Z-cą Przewodniczącego radny Czesław Banot. 

 

Ad 10.3. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 

Halina Bocheńska – zapytała, czy jest to ten teren, o który toczył się spór w ubiegłej kadencji. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – odpowiedział, że jest to teren za budynkiem Sejmowa 

6, wydzierżawiony poprzednio właścicielom 6 mieszkań. Mieszkańcy ci wystąpili z 

wnioskiem, aby zmienić umowę w ten sposób, że rezygnują oni z najmu jako osoby fizyczne, 

a chcą żeby umowa była zawarta ze Wspólnotą Mieszkaniową. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia   umowy dzierżawy Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 10.4. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2010 

rok. 
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Czesław Banot – zwrócił uwagę, że w załączniku nr 5, tabeli nr 5 są dochody z tytułu 

wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, w wykazie tym brakuje zgodności 

matematycznej. Dodatkowo w tym punkcie pojawiło się dużo nowych inicjatyw, o których 

radni wcześniej nie wiedzieli. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – wyjaśnił, że w tej chwili nie uchwala się Programu 

Przeciwdziałania Alkoholizmowi, mówi się jedynie o ujawnieniu zmian, które dokonał 

Burmistrz przesuwając środki między zadaniami. Co do wskazanej różnicy to Pani Skarbnik 

Miasta sprawdzi, czy rzeczywiście brakuje zgodności matematycznej, choć wydaje się to 

mało prawdopodobne. W/w tabela obrazuje przesunięcia między zadaniami. 

 

Czesław Banot – dodał, że niezgodność wynosi 125 tys. zł i trudno głosować nad takim 

dokumentem. 

 

Krzysztof Kasztura – zapytał o kwotę dofinansowania do „Orlika” przy Gimnazjum Nr 3 oraz 

poprosił o wyjaśnienie dot. dotacji dla COK Dom Narodowy w wys. 600 tys. zł, rozumie, że 

jest to dotacja łączna do kwoty 600 tys. a nie o kolejne 600 tys. zł. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – odpowiedział, że jeśli chodzi o „Orlika” to łączne 

dofinansowanie wynosi 302 tys. zł, reszta środków pochodzi z budżetu Miasta.  

Jeśli chodzi o COK „Dom Narodowy” to jest to pożyczka od Miasta na realizację projektu 

„Jedno Miasto – jedna kultura”. Z uwagi na to, że nie udało się w tym roku pozyskać z 

Urzędu Wojewódzkiego zwrotu środków poniesionych na realizację projektu unijnego, stąd 

prosi się o to żeby była możliwość zamiany pożyczki na dotację w roku bieżącym co powinno 

zaskutkować tym, że roku przyszłym dotacja zostanie ograniczona o wskazaną w projekcie 

kwotę. 

 

Bolesław Zemła – zaproponował przerwę do czasu przeliczenia przez p. Skarbnik Miasta 

różnicy, o której mówił radny Czesław Banot. 

 

Po przerwie 

 

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – poinformował, że Pani Skarbnik przeliczyła zgodność 

kwot i jest ona prawidłowa.  

 

Olgierd Lizoń – nawiązując do kwestii dotacji dla COK zapytał co się stanie jeżeli nie 

pozyska się tych środków, czy wtedy też pomniejszy się roczną dotację. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – odpowiedział, że zwrot dotacji będzie możliwy wtedy, 

kiedy COK pozyska środki unijne. Oczywiście jest ryzyko, że gdyby one nie wpłynęły to 

dotacja z Miasta przekazana COK nie będzie miała z czego być zwrócona. 

 

 Bolesław Zemła – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2010 rok Rada podjęła 18 głosami za, przy 1 

głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 
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Ad 10.5. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia na rok 2011 wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

 

Olgierd Lizoń – zapytał jaka jest ilość podmiotów zwolnionych z podatku od nieruchomości  i 

jaka jest skala wartości tego zwolnienia w bieżącym roku oraz czy spółki z udziałem skarbu 

Miasta partycypują w tym zwolnieniu i jaka to jest wartość. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – odpowiedział, że nie było podmiotowych zwolnień 

spółek Miasta, na pozostałe pytania przekaże Radnemu oddzielnie szczegółową informacje. 

 

Halina Bocheńska – zapytała, co spowodowało, że jest takie a nie inne, kwoto, podniesienie 

stawek podatku, z czego to wynika, bo nie zostało to podane w uzasadnieniu. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta – odpowiedział, że propozycja wynika z powiązania dwóch 

elementów tj. wzrostu górnych granic stawek podatkowych na rok 2011, które wzrosły o 

2,6% oraz rozłożonego w czasie, na 4 lata, wyrównania stawek podatkowych do tych, jakie 

miały miejsce przed wstrzymaniem się przed podwyżką, która miała miejsce 2 lata temu. 

 

Halina Bocheńska – stwierdziła, iż odczytuje to w ten sposób, że mieszkańcy Cieszyna 

zostaną ukarani za to, że Rada Miejska dwa lata temu nie podwyższyła podatków. 

 

Janina Cichomska – zapytała dlaczego tak późno są przedkładane Radzie projekty uchwał w 

sprawie podatków. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – odpowiedział, że zdecydowano tak, po to aby podatki 

nie były przedmiotem kampanii wyborczej. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie określenia na rok 2011 wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Rada podjęła 13 głosami za, przy 7 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad 10.6. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia na rok 2011 stawek 

podatku od środków transportowych. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie określenia na rok 2011 stawek podatku od środków transportowych Rada 

podjęła 15 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad 10.7. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta. 
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Burmistrz Miasta M. Szczurek – porosił, aby głosowanie tego projektu uchwały odbyło się 

pod jego nieobecność. 

 

Bolesław Zemła – wyraził zgodę na prośbę Burmistrza Miasta. 

Następnie poinformował, że wynagrodzenie Burmistrza dotychczas kształtowało się 

następująco: 5.200 wynagrodzenie zasadnicze, 2.100 dodatek funkcyjny, 2.900 dodatek 

specjalny oraz 20% dodatek stażowy. 

 

Adam Wójtowicz - zaproponował, aby wynagrodzenia dla nowego Burmistrza Miasta Rada 

uchwaliła zachowując obecne stawki. 

 

Bolesław Zemła – wobec braku innych głosów poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zawierający dotychczasowe stawki wynagrodzenia Burmistrza Miasta. 

 

Uchwałę w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Rada podjęła 19 głosami za, przy 1 

głosie wstrzymującym się. 

 

Ad 11. 

 

Marta Kawulok Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – poprowadziła pkt interpelacje, 

wnioski i zapytania radnych. 

 

Interpelacje złożyli: radna Alicja Wlach, radny Krzysztof Kasztura oraz radna Janina 

Cichomska. 

 

Olgierd Lizoń – zapytał, czy można przygotowywać projekty uchwał w sprawie zmiany 

budżetu Miasta oddzielnie dla każdej zmiany, po to aby Rada mogła mieć rzeczywisty wpływ 

na kształt zmian budżetowych. Obecnie zdarza się tak, że radni głosując nad listą zmian nie 

koniecznie popierają wszystkie zaproponowane zmiany. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – odpowiedział, że jest to możliwe, ale wydłuży to 

procedowanie  oraz utrudni pracę organom nadzorującym i kontrolującym budżet Miasta. 

 

Władysław Macura – poprosił, aby wszystkim radnym przekazać schemat organizacyjny 

Urzędu Miejskiego oraz jednostek miejskich.  

 

Halina Bocheńska – zapytała kiedy Burmistrz Miasta zamierza realizować uchwałę Rady 

Miejskiej w sprawie sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych. 

 

Piotr Tomica – zapytał na jakie zadania zostały wydatkowane z budżetu Miasta dodatkowe 

środki dla Zespołu Pieśni i Tańca Ziemi Cieszyńskiej oraz jaka to była kwota. 

 

Janina Cichomska – zapytała o możliwość zorganizowania szkoleń dla radnych oraz, czy 

lokal mieszkalny w budynku Rynek 9, przeznaczony do remonty, został zbyty i za jaką cenę. 

 

Marta Kawulok – poprosiła o złożenie wszystkich interpelacji, wniosków i zapytań w formie 

pisemnej w Biurze Rady Miejskiej. 
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Ad 12. 

 

Bolesław Zemła – omówił bieżącą korespondencję kierowaną do Rady Miejskiej; 

 

1. Do Rady wpłynęło pismo Pana Kazimierza Jana Węgrzyna, w którym zwraca się 

z prośba o przyznanie mieszkania i obywatelstwa w Cieszynie. Pismo to zostało 

skierowane do Burmistrza Miasta z prośbą o zajęcie stanowiska. 

2. Pan Paweł Kumala w piśmie z dnia 21 listopada br., skierowanym do Rady 

Miejskiej, porusza problem ponoszenia opłat parkingowych za parkowanie przed 

budynkiem, którego jest właścicielem i w którym prowadzi działalność 

gospodarczą, ale nie jest zameldowany. Pismo to zostało skierowane z prośbą o 

zaopiniowanie do Burmistrza Miasta i Komisji Gospodarki Komunalnej. 

3. Kolejna sesja Rady Miejskiej odbędzie się w dniu 29 grudnia  br. o godz. 15,00. 

Przed tym terminem powinny się spotkać komisje, aby się ukonstytuować i 

ustalić termin kolejnych spotkań. 

4. Spotkanie noworoczne zaplanowane jest na dzień 29 grudnia 2010 roku o godz. 

12,00. 

5. Koncert kolęd w wykonaniu słuchaczy Kolegium Języków Obcych w Cieszynie 

odbędzie się na pierwszej sesji Rady w nowym roku tj. 27 stycznia 2011 r. 

 

Dalej poinformował, że pojawia się potrzeba zwołania dodatkowej sesji Rady Miejskiej aby 

zatwierdzić taryfę za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – dodał, że do Miasta wpłynął wniosek Spółki 

„Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej” o zatwierdzenie taryfy. Wniosek ten jest analizowany, a 

termin zatwierdzenia przez Radę taryfy upływa z dniem 24 grudnia 2010 roku. W związku z 

tym nie wykluczone, że do Rady wpłynie wniosek o zwołanie dodatkowej sesji jeszcze przed 

Świętami Bożego Narodzenia. 

 

Janina Cichomska – przypomniała, że w maju tego roku Rada podjęła uchwałę w sprawie 

trybu prac nad projektem budżetu i poprosiła o dochowanie zawartych tam ustaleń. 

 

Bolesław Zemła – odpowiedział, że sprawa ta zostanie przeanalizowana i jeżeli tylko 

kalendarz pozwoli stosowna procedura zostanie dochowana. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Włodzimierz Cybulski – zabierając głos powiedział,  iż w związku z 

tym, że wskutek rozstrzygnięć powyborczych zostanie odwołany z funkcji Zastępcy 

Burmistrza Miasta Cieszyna chciałby ze słowami podziękowania za wieloletnią współpracę 

zwrócić  się radnych Rady Miejskiej Cieszyna, Panów Burmistrzów, Pani Skarbnik Miasta i 

Pana Sekretarza Miasta. Wyraził przekonanie, że to co udało mu się zrobić było dla dobra 

Miasta oraz dołożył wszelkich starań, aby jak najlepiej wykonywać powierzone mu 

obowiązki. 

 

Ad 13. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Cieszyna Bolesław Zemła zamknął II sesję Rady Miejskiej 

VI kadencji. 
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Protokołowała:      Przewodniczący 

Monika Praski      Rady Miejskiej Cieszyna 

        Bolesław Zemła 

 


